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Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Woclawek Wloclawek 1 0,04,201 8 r.

Szanowny Pan

MarekWojtkowski

P rezyd ent M iasta Wloclawka
Y{ i+ixr 

'r 
iif.

.a*4.,1.9: .gl'.,zg0 **-
W nawi4zaniu do moich interpelacjiz dnia 21.08.2017r.17.10.2017 iwcze$niejszych zgloszeft

oraz pro$by mieszkahc6w ponownie upzejmie proszq, by MbjskiZarzqd Uslug Konunalnych i Drog
we Woclawku uwzglgdnil w swoich planach w ramach pnyjqtego bud\etu miasta 2018 toku
,utrzymania irenont6w istniejqcej substancjidrogowej Dzial 600, Rozdzial 60015,60016, 60017, na
kt6re to zarezerwowano - zaplanowano $rcdkiw wysokofici 10 088 135 zl. w tym remonty dr6g
gminnych, powiatowych iwewnqtnnych 3 555 000 zl. zadanie pn," Pnebudowa na odcinku
od ul. Kujawskiej do ul. Plangllewa stronal chodnika w ciqgu ul. Mazowieckiej"

Powyisze zadanie od 2017 roku nie mo2e doczekaC siq realincji.

W dniu 4.08,2017r znak GM.000359.2017 orazw dniu 6.11.2017r. znak GM.0003.59.2017r. roku
kierujqc pisno do nieszkahc6w i do mnie zadeklarowal Pan, 2e adanie to zostanie zaproponowane i
wykonane z bud2etu miasta w 2018 roku,

Tak wiqc sadzq, 2e dotzyna Pan zlo2onej obietnicy mieszkahcom i poleci Pan Prezydent MZUK i D
by zadanie w/w bylo w bh zrealizowane tym bardziej, 2e sqzaplanowane doSC du1e Srodkifinansowe.

W zal4czeniu kserokopie pism w sryawie przebudowy chodnika w ciagu ul. Mazowieckiej.

Z powahaniem


